
 

Vele Vennepers waren uitgelopen om het jaarlijkse Vennepse bevrijdingsfestival te 

beleven waaronder  zoals gebruikelijk het officieel het hijsen van onze nationale 
driekleur. De eer was dit keer aan kinderburgemeester Ramses Opdam, die onder 

het toeziend oog van de “echte grote” burgemeester  Marianne Schuurmans de vlag 
mocht hijsen. 

Burgemeester Schuurmans in haar toespraak: 

“Stonden we gisteren stil bij de oorlogsslachtoffers, vandaag vieren we het feest van 
de bevrijding”, sprak Schuurmans in haar toespraak. “Een oorlog laat diepe sporen 
achter, bij diegenen die de oorlog aan den lijve hebben ondervonden. Maar de pijn, 

het verdriet, de woede, de onmacht én het schuldgevoel liggen als een zware 
schaduw over de naoorlogse gezinnen.” 

“We vieren de vrijheid, en het is goed dat we daar ieder jaar weer bij stil staan. Want 
vrij zijn: dat is helemaal niet zo vanzelfsprekend. Nog steeds zijn er overal ter wereld 

oorlogen, of – een eufemistisch woord- ‘onlusten’. Nog steeds zijn er machthebbers 
en regeringen die de vrijheden van hun bevolking steeds verder beperken. Voor wie 

vrijheid van meningsuiting helemaal niet zo vanzelfsprekend is. Of die de 
grondrechten inperken voor mensen die niet binnen hun norm passen. En die niet 
aarzelen om over deze groepen leugens en desinformatie te verspreiden. Net zoals in 

de jaren dertig van de vorige eeuw leugens en desinformatie werden verspreid over 
Joden, Sinti en homoseksuelen.”  

“Vandaag vieren we de vrijheid. Want dankzij die vrijheid kunnen we zijn wie we zijn. 
Kunnen we zeggen wat we vinden en voelen. We kunnen het oneens zijn met elkaar, 

we kunnen met elkaar in debat. We kunnen kiezen welke krant we lezen, naar welk 
televisieprogramma we kijken, welke social media we gebruiken, welke woorden we 

uitspreken”. 


